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Deel 2 vragen begroting - Liberale Partij Maastricht  
 
Vraag 51 pag 53 

Welke culturele instellingen hebben we in de stad die ook Rijkssubsidie krijgen? Benoem ze en geef 

het subsidiebedrag aan dat ze van het rijk en de gemeente krijgen. 

 

Vraag 52 pag 53 

Middenzaal in het theater.  

Deze is tamelijk moeilijk te realiseren en ook heel kostbaar.  

A. Voor welke amateurgezelschappen is de middenzaal nu concreet bedoeld en voor hoeveel 

avonden? Heeft u dat in beeld?  

B. Als deze amateurgezelschappen in de Bonbonniére zouden willen optreden dan zou de  

middenzaal in het Theater niet te hoeven worden gerealiseerd? Heeft u dat al eens onderzocht?  

Vraag   53 pag 53  

Bonbonniére, wat is de stand van zaken van uw onderzoek? 

Vraag   54 pag 53  

Openingstijden van het CC worden verruimd.  

Wat kost dat en bij welk bezoekersaantal is dat een verantwoorde uitgave? 

Vraag  55  pag 55 en 57 

Subsidie MZG wordt elk jaar verhoogd tot 2024 

A.Hoeveel subsidie heeft de MZG de laatste 5 jaar gekregen? Geef aan in een overzicht? 

B.Hoeveel subsidie/tegemoetkoming vanuit coronagelden of andere bronnen heeft de MZG totaal 

ontvangen voor de coronaeffecten op te vangen? 

C.Hoe verhoudt zich de inkomsten dmv kaartverkoop etc tot de hoogte van de subsidie? Hoeveel zijn 

de opbrengsten van de kaartverkoop de laatste 5 jaar? 

D. Wat telt u mee om te bepalen wat structureel nodig is van subsidie in 2024? En hoeveel subsidie 

wordt 2023 totaal toegekend? 

E. Wat betekenen de cijfers in het staatje 2 over de jaren 2025 en 2056 €527.000 negatief? 

Vraag 56   pag 55 onderzoek naar Culturele Hoofdstad 

Na de grandioze mislukte deelname kandidatuur voor Cult. Hoofdstad  en de enorme geldbedrag dat 

we hebben kwijtgespeeld, wat is de aanleiding om het opnieuw te proberen? Heeft u geen 

realistischere ideeën?  

Vraag 57   pag 55 Kumulus 

A.Wat is de stand van zaken bij Kumulus. Kumulus zou naar het CC verhuizen.  

B.Hoe verloopt het met de dans- en muzieklessen etc die daar zouden worden gegeven? Hoe staat 

het met de aanmeldingen en het aantal leerlingen? 

C. Hoeveel mensen zijn nog in dienst van Kumulus? 

D. Hoeveel mensen hebben bij  de gemeente van Kumulus een vaste baan gekregen vanwege de 

afbouw van Kumulus? (Hiervoor zouden 2 mln voor ingezet worden).  

E. Hoeveel uren wordt door Kumulus  gebruik gemaakt van he verbouwde CC?  
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Vraag 58   pag 57 stichting culturele dienstverlening kunsten. 

 U geeft aan dat zij de horeca doen voor het Theater en evenementen organiseren.  

Behoort het tot de opdrachten van het Theater om evenementen te organiseren en geeft de 

gemeente daar extra budget voor?  

Vraag  59  pag 58 Natuurhistorisch museum 

Een pareltje dat voor onze stad daar in de historische binnenstad behouden moet blijven. Goed dat 

het college dat ook zo ziet.  

A. Kunt u de transformatie van het museum omschrijven die u aankondigt? 

B. Hoeveel personeel hebben we voor het museum in vaste dienst? 

C. In het laatste staatje op p 58 wordt er een bezuiniging doorgevoerd bij het museum  2023-2025 

jaarlijks - 1 ton Museumbeleid en voorbereidingskrediet ? Waar is het voorbereidingskrediet voor 

bestemd? 

D. Heeft u contact met de Brabantse vestingstad om expertise uit te wisselen hij zij hun 

vestingwerken op peil brengen? 

Vraag  60  pag 59-60 cult. Erfgoed 

A. Hoeveel geld is er voor de vestingwerken gereserveerd om de komende 

restauratiewerkzaamheden uit te voeren?  

B. U heeft de losse stenen uit de muren van de bouwvallige muren gehaald maar de brokstukken 

hangen er los bij en kunnen instorten. Wanneer gaat u aan de slag met het herstellen van de 

bouwvallige muren bij de Hoge Fronten? 

C. Cultureel erfgoed is historie. Wat bedoelt u met kunstuiting? 

 

A. Wat is de stand van zaken van de restauratie van de walmuur? Zal de walmuur er uiterlijk 

nog hetzelfde uitzien?  

 

Vraag   61  pag 59 

A. Bij de prestaties staat opgesomd kennisnetwerken, ontsluiten, analyse, onderzoek, advisering, 

zichtbaar maken. Hoeveel geld wordt daar in gestoken? 

B. Echter restauratie wordt helemaal niet genoemd. Terwijl restauratie het belangrijkste is. Waarom 

niet?  

C.Welk bedrag is voor restauratie gereserveerd voor cult. Erfgoed buiten de walmuur. 

D. Culturele biografie is een mislukt project en heeft al ontzettend veel geld gekost maar werd weinig 

bekeken. Vervolgens werd nog eens tevergeefs veel geld erin gestoken om de cult. Biografie te 

stimuleren. Waarom blijft u bezig met die cult. Biografie? 

Vraag 62   pag 61 CC 

Openingstijden worden uitgebreid. Wat gaat dat kosten?  Houdt u bij hoeveel extra bezoekers dat 

dat gaat opleveren? 

Vraag   63 pag 62 groen 

A. Wat is er terecht gekomen van de motie van de Liberale Partij Maastricht en D’66 bomenmotie om 

1000 extra bomen via de provincie (subsidieregeling) te planten? 

B. Hoeveel geld is gereserveerd voor het onderhoud van bomen? 
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C. Hoeveel bomen plant u jaarlijks erbij?  

D. Bomen op stoepen hebben vaak niet de ruimte voor hun wortels. Vaak metselt u de stoep nog 

over de wortels. Door gebrek aan water en het afschaven van de wortels verdrogen de bomen. Wat 

gaat u doen om bomen meer de ruimte te geven? 

E.Hoe roept u burgers op om hun tuinen te vergroenen en de betegeling tegen te gaan? 

Vraag 64   pag 63 CNME 

A.Beheer Hoge Fronten. Hoeveel geld krijgt het CNME voor hekwerk en bedrading voor de hoge 

fronten, deze worden nl niet vervangen, liggen jaren kapot langs de kant, ook aan de ingang, ondanks 

meldingen. Slechts een enkel hek wordt vervangen. Ook bedrading wordt niet meer teruggeplaatst. 

B.Daarnaast vindt er geen enkele actie op duidelijke bebording,ondanks uitdrukkelijk verzoek,  vaak 

zijn de oude borden onleesbaar geworden en is er behoefte aan informatie over verboden zoals 

ontsteken van  kampvuren, barbequen, kamperen, achterlaten van afval, gebieden betreden die zijn 

afgesloten, vangen van hagedissen, fietsen, scooteren in dit natuurgebied. In het Viegenparkstaan 

voorbeelden van zo’n borden. Hoeveel geld ontvangt 66het CNME voor het beheer van de hoge 

fronten en kunt u er op toezien dat het beheer van de hoge fronten goed wordt uitgevoerd?  

 

Vraag  65  pag 66 arbeidsparticipatie graag absolute cijfers en geen indicatoren 

a. schema hoeveel banen hebben we in de stad?  

b. Hoeveel werkloze jeugd tot 23 hebben we in de stad? 

c. Hoeveel mensen zitten in de bijstand? Hoeveel in de WW? 

d. hoeveel jongeren van 12-22 zijn hier woonachtig en hoeveel kwamen voor de rechter? 

e Hoeveel jongeren tot 18 jaar zijn hier woonachtig en hoeveel hebben jeugdhulp? 

f. Hoeveel bewoners van Maastricht nemen deel aan het arbeidsproces (betaalde banen) ? 

f. hoeveel jongeren tot 12-23 zijn hier woonachtig en zitten in de reclassering?  

G. Hoeveel WMOcliënten hebben wij? 

 

Vraag  66  pag 69 Kredietbank 

Hoeveel kost de KB en hoeveel cliënten hebben zij op dit moment? 

Vraag  67 pag 75 Arbeidsparticipatie 

a.Hoeveel 55 plussers wonend in Maastricht zoeken op dit moment een baan? Welke trajecten zet 

u in op deze werkzoekenden? 

b.Biedt de gemeente deze mensen ook een kans om bij de gemeente te werken? 

c.Geldt bij de gemeente een maximumleeftijd om aangenomen te worden? 

 

Vraag  68  pag 82 Beschermd wonen 

A.Hoeveel mensen hebben we in de stad die onder de cathegorie beschermd wonen horen? 

b.Is er voldoende huisvesting voor mensen die beschermd moeten wonen? 

C. is er geld gereserveerd om voldoende huisvesting te bieden voor deze mensen? 

D. Heeft u er zicht op hoeveel van deze mensen zwerven op straat? 

 

Vraag 69    pag 84 Geëscaleerde zorg 

a. Hoeveel kinderen wonend in  Maastricht leven in een pleeggezin of tehuis? Kunt u daarbij de  
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leeftijdscathegorie aangeven van baby tot 20 jaar. 

b. En is er voldoende plaats voor nieuwe gevallen? Welke organisatie regelt de opvang?  

c. Wat kost deze opvang en hebben wij daar voldoende budget voor gereserveerd? 

d. Hoeveel jongeren moeten te lang thuis blijven wegens plaatsingsgebrek? 

 

Vraag  70  pag 85 toename intensieve jeugdhulp met 1,3 m 

a. waardoor is deze toename het gevolg van? 

b. Is een deel ook te herleiden tot ouders die niet opgewassen zijn tot opvoedingstaken of speelt 

groeiende armoede een rol? 

b. Hoe lang duurt het voordat er intensieve jeugdhulp wordt deze op tijd ingezet of worden er 

eerst allerlei trajecten opgestart?  

Deel 2b vragen begroting Liberale Partij Maastricht 

 

Vraag 71    pag 101 wonen 

Hoeveel studentenkamers/appartementen zijn er nu in de stad en hoeveel worden de komende 

jaren nog toegevoegd?a 

Hoe groot is het tekort in Maastricht?b 

Worden studenten ook op een andere oplossing gewezen, bv buiten Maastricht huren?c 

Vraag72     pag 100 WOZ stijging 

De gemiddelde WOZ stijging van de laatste jaren ligt op €60.000. Wat is het gemiddelde bedrag 

aan OZB stijging dat de burger heeft moeten betalen de 5 jaar? 

b. Is het mogelijk om de OZB niet of minder te laten stijgen aangezien heel veel mensen niet van de 

waardestijging kunnen profiteren, omdat ze in het huis blijven wonen. Voert u een stijging OZB  

alleen door  om extra geld binnen te krijgen  of zijn er nog andere doelen die u hiermee nastreeft ?   

c. hoeveel mensen gingen in bezwaar de afgelopen jaren en werden er in het gelijk gesteld? 

d. In 2021 waren de OZB inkomsten 18.163 mln, toch staat er 17.240 begroting 2022 na wijziging 

terwijl de OZB flink is gestegen, hoe kan dat?  

Vraag 73    pag 100 huisvesting 

Hoeveel nieuwe woningen, appartementen worden er de komende jaren toegevoegd? 

Vraag 74    pag 108 kwaliteitsbewaking woningen 

Welke rol speelt het college bij de kwaliteit van de bestaande huizen van de bouwverenigingen? Er 

zijn nog al wat klachten over schimmel, vocht en tocht in huizen en die niet of nauwelijks wordt 

opgepakt door de bouwverenigingen terwijl schimmel heel slecht is voor de gezondheid.  

Vraag 75    pag 121 Waterschappen 
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De enorme stijging waterschapsbelasting. Is het mogelijk om rijksgeld aan te vragen door het 

waterschap om de problemen van de wateroverlast aan te pakken om de enorme stijging van deze 

belasting te voorkomen ? Waar wordt de enorme stijging voor ingezet, kan dat gespecificeerd 

worden? 

Vraag 76    pag 122 

Hoeveel is er de laatste 2 jaren uitgegeven aan nieuwe parkeermeters en handhaving op parkeren? 

Als dat bedrag afgezet wordt tegen de baten bijna 7 mln rekening 2021 zijn die kosten dan nog wel 

in redelijke verhouding en zou dan geen aanleiding moeten zijn voor een andere opzet? 

 Vraag 77      pag 51 wijkaccomodaties 

Wijkaccomodaties worden door de gemeente verhuurd aan maatschappelijke instellingen. Vallen 

politieke partijen daar ook onder? Mogen zij die ook huren of onderhuren? 

b. wat voor plannen heeft u met de boerderij waar nu Hartelsteyn is gevestigd en de bewoners nu 

moeten vertrekken van de gemeente, en lukt het om de mensen die daar nu wonen en moeten  

een andere woning te bieden voor 1.1.2023?  

c. Waarom moet dat een zorghotel worden, dan wordt het initiatief toch veel te duur, wat is mis 

met de opvang van nu?  

Vraag    78 pag 19  
2.1 Verkeer en Vervoer (blz. 19) 
Vraag 1. De gemeente Maastricht wilt slimmer en groener reizen, door het STOP-principe te hanteren, 
waardoor meer mensen met het openbaar zullen gaan of te voet, of juist ervoor kiezen om niet meer op 
fossiele brandstoffen, maar elektrisch te gaan rijden (scooter/auto). Maar hoe wordt de burger gemotiveerd, 
als de verkeerssituatie en infrastructuur, zoals de aanwezigheid van fietsvoorzieningen/inpandige of 
ondergrondse fiets-locaties erg beperkt zijn de stad?  

a.      Daarnaast hoe kunnen eigenaars van de verhuurde woningen ter verantwoordelijk worden 
geroepen om regels na te leven die wordt geëist maar niet gehandhaafd?  

  
Vraag 79 Hoe gaat het handhaven van het fietsbeleid van start met betrekking tot foutief geparkeerde 
fietsen en weesfietsen? Als ik kijk naar de Ambities coalitie voor periode 2022 en 2026 op blz. 16.  

a.      Door wie wordt dit gedaan en wat zijn de belangrijkste uitkomsten hiervan voor de gemeente? 
b.     Wat zou de gemeente graag nog aanvullende willen toevoegen aan het fietsbeleid om de veiligheid 
te vergroten? 

  
Programma 5 Sport en recreatie 
Vraag 80 pag 49, wordt gestreefd naar het motiveren van Meer Maastrichtenaren te laten sporten en 
bewegen, hoe ziet college het zich voor om mensen uit “aandachtswijken” te verhogen, als het komt tot 
sport en beweegdeelname activiteiten?  

a.      Of als het gaat om kinderen met ouders met een kleine beurs, hoe zal het de gemeente deze 
mensen helpen met het bekostigen van hun zoon of dochter een sport/hobby te beoefenen?  

Wat wordt precies bedoeld met ondersteunen en stimuleren van recreatieve sportbeoefening? (Blz. 49).  
 
Vraag 81 pag 67 
6.1. Samenkracht en Burgerparticipatie. 
De Gemeente wilt gericht burgerinitiatieven ondersteunen als het gaat om eenzaamheidsbestrijding (blz.67).  
A. Welke concrete acties worden hiervoor ondernomen om eenzaamheid tegen te gaan? 
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B. Hoe gaat de gemeente om met de ouderen onder ons die niet meer mobiel zijn, of geen familieleden 
hebben, om ze uit hun isolement te halen? 
C.  Hoe gaat de gemeente deze doelgroep bereiken, hebben vaak geen social media om up-to-date te blijven? 
  
 
Vraag 82 pag 19 2.1 Verkeer en Vervoer (blz. 19) 
De gemeente Maastricht wilt slimmer en groener reizen, door het STOP-principe te hanteren, waardoor 
meer mensen met het openbaar zullen gaan of te voet, of juist ervoor kiezen om niet meer op fossiele 
brandstoffen, maar elektrisch te gaan rijden (scooter/auto). Maar hoe wordt de burger gemotiveerd, als de 
verkeerssituatie en infrastructuur, zoals de aanwezigheid van fietsvoorzieningen/inpandige of ondergrondse 
fiets-locaties erg beperkt zijn de stad?  

a.      Daarnaast hoe kunnen eigenaars van de verhuurde woningen ter verantwoordelijk 
worden geroepen om regels na te leven die wordt geëist maar niet gehandhaafd? 

  
Vraag 83 Hoe gaat het handhaven van het fietsbeleid van start met betrekking tot foutief gestalde fietsen 
en weesfietsen? Als ik kijk naar de Ambities coalitie voor periode 2022 en 2026 op blz. 16.  

a.      Door hoeveel handhavers zal dat worden gedaan en waaruit wordt dat gefinancierd, 
voor hoeveel jaren en welk doel, resultaat wilt het college minstens bereiken? 
b.     Wat zou de gemeente graag nog aanvullende willen toevoegen aan het fietsbeleid om de 
veiligheid te vergroten? 

  
Vraag 84 pag 49 Programma 5 Sport en recreatie 
 Op bladzijde 49, wordt gestreefd naar het motiveren van Meer Maastrichtenaren te laten sporten en 
bewegen, hoe ziet college het zich voor om mensen uit “aandachtswijken” te verhogen, als het komt tot 
sport en beweegdeelname activiteiten? 

a.      Of als het gaat om kinderen met ouders met een kleine beurs, hoe zal het de 
gemeente deze mensen helpen met het bekostigen van hun zoon of dochter een 
sport/hobby te beoefenen? 

Wat wordt precies bedoeld met ondersteunen en stimuleren van recreatieve sportbeoefening? (Blz. 49).  
 

Vraag 85  pag 102  hoeveel % is er aan dure woningen op het Trega gepland, vanaf welke 

prijscathegorie zijn deze? 

Vraag 86    pag 106 volwaardige studentencampussen faciliteren 

a. Bedoelt u ook een financiële bijdrage, hoeveel geld heeft u daarvoor gereserveerd? 

b. Op welke locaties worden er gerealiseerd of zijn gepland? 

Vraag 86    pag 108  

Als de huur van sociale woningen te hoog uitvalt door energiezuinige maatregelen van de 

bouwvereniging en het betreft een grote groep die de huur niet meer kan betalen, hoe gaat de 

gemeente hier dan mee om? Heeft u extra geld gereserveerd om burgers te steunen?  

Vraag 87 pag 127 OZB van panden die de gemeente verhuurt aan instellingen die een  vergoeding / 

subsidie krijgen van de gemeente? 

a. Wie betaalt de OZB of wordt zit deze in de vergoeding/ subsidie verwerkt? 

b. Hoeveel geld bedraagt de waarde van de OZB van al die panden? 

Vraag 88    pag 135 

Hoeveel uren wordt jaarlijks op  handhaving van honden ingezet en op welk bedrag komt dat uit?  
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Vraag 89    pag 135  

Geld aan parkeerinkomsten, boetes, belasting, parkeergeld 

Welke inkomsten gaan naar het rijk en welke zijn voor de gemeente? A 

Hoeveel geld draagt de gemeente jaarlijks af aan het Rijk uit parkeren? Hoeveel gaat naar de 

gemeente ? B  

 

 Vraag 90    pag  137 gemiddelde lasten voor de burger 

Wij steken daar met kop en schouders flink boven uit. Staatje 2  

A wat is de oorzaak hiervan en wat gaat u doen om de lasten voor de burger te verlagen of is uw 

intentie daar niet opgericht?  

Vraag    91 pag 142 vruchtboomfonds 

Bestaat het vruchtboomfonds nog of heeft u dat geld bij de algemene middelen/ reserve gevoegd? 

Wat is de reden om dat samen te voegen? En waarom spreken we dan nog van vruchtboomfonds? 

 

Vraag    92 pag 143 tram Hasselt 

Wat is de stand van zaken mbt de afwikkeling van dit project? Vraagt het ministerie het rijksgeld 

terug nu het project is gestrand? 

Vraag 93    pag  

Risico van hoge energie en gasrekening voor de gemeente. 

Wat is de stand van zaken en gaat u maatregelen treffen?  

Vraag 94     pag 144 bezuinigingen nog 9,5 mln te realiseren 

Op welke manier bereik je die bezuiniging terwijl aan de andere kant het  open eind regelingen 

betreft? Waar wordt de lijn getrokken om wel of niet de bezuingingsresultaten te bereiken? Welke 

methoden hanteert u om toch te bezuinigingen en tegelijkertijd kinderen en ouderen adequaat 

zorg te bieden?  

Vraag 94 MTB pag  

Het syructureel tekort  van de MTB is 3,3, mln. Is het dan niet handiger de WSW ers zoveel 

mogelijk taken voor de gemeente te laten invullen, dan snijdt het mes aan twee kanten? 

b.Afname wsw-ers blijft de MTB bestaan nu het aantal wsw-ers flink terugloopt? Hoe ziet u de 

toekomst van de MTB? 

c. Hoeveel mensen zijn er nog in dienst bij de mtb? WSW en niet WSW? 

d. Hoeveel MTB-ers worden ingezet voor de gemeente? In Welke loonschaal werken zij? 
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e. De MTB was opgericht voor mensen die in een beschermde omgeving moeten werken. Waar 

werken die mensen dan nu die niet meer bij de MTB in mogen stromen, wat is voor hun geregeld? 

d. waarvoor is een lening aan de MTB van 12,5 mln vertrekt? P 159 

  

Vraag 95    pag 155 grondexploitatie kan risicovol zijn als de gemeente veel grond heeft. 

a.Hoeveel grond heeft de gemeente in eigendom? 

b.Als er niets met de grond gebeurt, en grond is schaars, dus waardevol, wordt alleen maar meer 

waard, dus wat is dan het risico? 

c. Boekwaarde van verliesgevende plannen, noem eens enkele voorbeelden. Zijn wij bezig met 

verliesgevende plannen?  

Vraag    96 pag 165 wonen boven winkels 

Hoeveel geld heeft de gemeente destijds geïnvesteerd in wonen boven winkels? 

b.is de gemeente samen met de andere deelnemers eigenaar van die panden? Welke waarde 

vertegenwoordigen die  471 appartementen en 14 bedrijfspanden nu, met de waardestijgingen van 

tegenwoordig? 

c. Hoeveel huurpenningen vloeien in de kas  van  de NV die is opgericht als beheermaatschappij? 

Blijft dat geld bij de NV of wordt er ook aan de gemeente uitgekeerd? 

d. panden zijn enorm in waarde gestegen hoe is het dan mogelijk dat er wordt aangegeven dat het 

EV negatief is en dat er gekeken moet worden waardebehoud?  

 Vraag 97    pag 198 openbare verlichting  

Bent u van plan om de straat verlichting te dempen of minder lantaarns te laten branden ivm de 

energieprijzen? De veiligheid is een stuk groter bij heldere verlichting, telt dit aspect bij een evt 

afweging mee?  

Vraag 98     pag riolering  

U geeft aan dat een rioleringsplan niet meer nodig is voor de omgevingswet, maar dat is toch heel 

onverstandig dat niet te maken? Waarom stelt de omgevingswet dat, wat is het doel om dit af ge 

schaffen? 

Vraag 99 Economie Invoering Bizz 

a. Ooit hebben we Bizz afgeschaft omdat het geen succes was en een overlapping van een 

andere bijdragen en initiatieven. Waarom gaat u Bizz U weer opnieuw  invoeren? 

b. Waarom moet de gemeente ingeschakeld worden voor  een initiatief van enkele 

ondernemers, zelf zover gaan om een extra belasting gaan invoeren, wat niet bij deze 

dure tijd hoort, hetgeen  ons geld en tijd van ambtenaren kost, waarom kunnen die 

ondernemers dat niet zelf regelen? 
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c. Is het wel de rol van de gemeente om ook in deze tijd weer een extra belasting op te 

leggen aan ondernemers? 

d. We betalen 4 ton  aan het CMM, waarom neemt die organisatie dat niet voor haar 

rekening, als ondernemers dit zouden willen ? 

 

 

 

 
 


